



客室内とホテルロビーでは Wi-Fi が無料でご利用可能です
Wi-Fi is available for free of charge in rooms and in the hotel lobby.
在房間和酒店大堂的 Wi-Fi 是免費的。

SSID HOTEL-□F-□

階数 数字
Floor number number

1. お客様の各端末機のネットワーク設定より、電波強度の強い SSID をお選びください
2. 接続したら、すぐに無線通信がご利用可能です

Please select Strong radio wave field intensity SSID. It is available for free of charge.

1. 請選擇電波強大的 SSID 連線
2. 連接之後、馬上可以上網、無需輸入密碼

※館内を移動すると、電波が途切れる事があります。その都度、電波強度の強い SSID をご選択ください。

The radio wave may be interrupted when you move.

In that case, please select SSID with strong radio wave again.

※當您在館內移動內而被中斷而網路。請重新選擇電波強大的 SSID。

◆Wi-Fi 対応エリア

- ・ホテルロビー周辺 / 4F~11F 客室エリア

※場所により電波の届かないエリア、もしくは電波が弱くご利用が難しい場合もございます。

◆対応端末機

- ・無線 LAN (Wi-Fi 規格) 搭載の PC・スマートフォン・ゲーム機等
- ・無線規格 2.4GHz 帯 IEEE802.11 n/b/g

※古い OS 搭載の PC / その他機器によってはご利用いただけない場合がございます。

ご注意事項

- ・本サービスご利用にて発生した損失や損害について、ホテルでは一切の責任を負いかねますので、予めご了承ください。
- ・接続方法、セキュリティ設定はお客様ご自身の責任において行っていただくよう、お願いいたします。
- ・ネットゲーム、大容量ファイルの送受信など、回線を占有してのご利用は、他のお客様のご迷惑となりますので、ご遠慮ください。

Notes

- ・ We are not responsible for any loss or damage caused by using this service, so please understand it beforehand.
- ・ Please make sure that the connection method and security setting are done at your own risk.
- ・ The usage of occupying the line, such as transmission and reception of net games and large capacity files, will be inconvenient to other customers, please refrain.

注意事項

- ・ 對於利用此服務有損失或損害發生本酒店不承擔任何責任，敬請諒解。
- ・ 上網，安全設定等相關問題是顧客本身的責任，謝謝你。
- ・ 請不要玩網絡遊戲，發送和接收大文件，會造成其他顧客的不便，謝謝你。

